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Verslag bestuursvergadering   
Op 29 november 2023 om 14.30 uur in de Kruisdam 
 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Rob de Graeve, Bert van den Broek, Joost Nachbahr 
 

1. Welkom en agenda 
2. Agenda  

 

Als eerste komt -op uitnodiging van Cees K.- Herbert Kwak aan het woord inzake de 
portefeuille “Wonen in de Meent” (agendapunt E): 
Vanuit de gemeente is voorgesteld de betrokkenheid van Meentbewoners in dit stadium vorm 
te geven via een participatiespel met als vraag welke mogelijkheden tot bouwen er in de 
Meent zijn en voorkeur hebben. Dat is uitgetest met medewerking van de werkgroep. Ook de 
woningbouwcorporaties waren erbij. De resultaten kwamen overeen met de uitslag van de 
woon-enquête: bouwen in het centrum van de wijk. Er is geen aanleiding om te 
veronderstellen dat wordt beoogd om met dit spel de resultaten van dat onderzoek te 
ondergraven. Opgemerkt wordt dat resultaten eerst in / metde wijk moeten worden 
besproken voor ze in een of andere vorm aan de gemeenteraad worden voorgelegd.  
Voor 16 januari as. worden wijkbewoners uitgenodigd om deel te nemen. Iedereen kan daar 
aan mee doen. 
 

3. Verslag van de vorige vergadering dd.  15 november jl. (reeds ontvangen maar ook 
bijgaand) 
Aanvulling: Verslag mailen naar coordinatoren, aanspreekpunten en projectondersteuners. 
Verder goedgekeurd. 
 

4. Mededelingen. 
a. Bedankje Rob aan Meentwerk.  

Prima. 
  

5. Ingekomen 
a. Beschikking subsidie buurtsportcoach 2023 

De subsidie bestaat uit een budget van € 35.622,40 voor 16 uur buurtsportcoach en € 
4.300,- activiteitenbudget ter uitvoering van het ingediende werkplan. (BIJLAGE 1)  
Er wordt met instemming kennis van genomen. 

b. Data Repair Café 
Doorgeven aan Jos en Kas (website/agenda) 
 

6. Aanpak realisatie toekomstig bestuur  
Jaap heeft de aanpak “realisatie toekomstig bestuur” (RTB) en het eerder besproken traject 
op papier gezet. Hetgeen betekent dat er een Werkgroep komt, bestaande uit 2 
bestuursleden (Jaap D. en Cees K.), 2 leden uit de initiatiefgroep (Alie .vL en Lex D) , een lid 
van de adviescommissie (Otger M).  
In hoofdlijnen houdt het traject in: 
o starten met het maken van een werkdocument (missie, organisatie, functies), 
o waarna het breed binnen en buiten (= de wijk) de organisatie besproken en er op 

gereageerd kan worden (incl. overleg met de adviescommissie). Resultaten worden 
verwerkt in definitief voorstel. Wijzigingen worden teruggekoppeld, 

o vervolgd door besluitvorming (bestuur, evt. wijkraad) 
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o Tenslotte kunnen functies worden ingevuld. 
 

Woensdagavond 29-11 is er een bijeenkomst met de “initiatiefgroep betrokkenen” van  
Alie vL. 
Behalve opmerkingen op onderdelen lijken er weinig fundamentele verschillen. 
Met de initiatiefgroep wordt ook bovenstaand plan  besproken. 
 
Wat betreft de aanmeldingen van 14-11 en daarna: daar willen we in december nog korte 
gesprekken mee hebben. Onderwerpen:  
- informatie over de stichting, informatie over het plan RTB,  
- achtergronden, capaciteiten, motieven en interesse van de aanmelder. 
Joost maakt overzicht van aanmelders en verdeeld de gesprekken over Jaap, Cees, Joost.  
 

7. Voortgang werving / vacature beheerder  
a. Er is een gesprek geweest en er zijn afspraken gemaakt met de huidige beheerder. 
b. Taken/profiel (gecorrigeerd) en stavaza procedure beheerder (BIJLAGE 2 ). 

Tekst accoord 
Sollicitatiecommissie: Elte R. wordt aan de commissie toegevoegd. 

c. Reacties? 
Er is één serieuze reactie. Er wordt binnenkort een gesprek gearrangeerd. 
Vooralsnog geen advertentie in de G&Ebode.  

d. Informatie vrijwilligers 
Met de key-vrijwilligers is gesproken. Zij zijn geinformeerd door Bert. 

e. Voortgang aanvraag beheerder 2024. 
Over de subsidie-aanvraag is nog niets bekend. Dus nog steeds werving onder 
voorbehoud van subsidie. 
 

8. Gemeente 
a. Voorbereiding bestuurlijk overleg dd. 7 december as. met wethouder Bart Heller. 

Onzerzijds zijn punten: 
o Aanvraag subsidie beheerder 2024 
o Nabespreking en vervolg wijkbijeenkomst 14-11 en plan “realisatie toekomstig 

bestuur” 
o Meent – mobiel: financiering en organisatie 
o Nieuwjaarsreceptie en opening wijkcentrum 7 januari 

Wat Versa betreft wachten we nog steeds op een reactie / initiatief vandaar. Via 
Vivian rappelleren. (Rob) 

b. Gesprek met Liesbeth over nog resterende punten van Rob. Er wordt een afspraak voor 
een gesprek met Jaap en Rob gemaakt (Jaap) 
Wat betreft de financiële bijdrage voor wijkbijeenkomst: de rekening is aan haar 
verstuurd. Verwachting is positief. 
 

9. Bord ereleden en oorkonde vrijwilligers etc. 
Henk Brouwer doet voorbereiding io met Joost. Tijdig in december regelen.  
Hoe en wie verder?  
Bert vdB regelt in overleg met Joost N. Muur netjes maken. 

 

10.  Portefeuilles: 
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A. Portefeuille voorzitter:  actualiteit, mededelingen 

a.  Jaap heeft een gesprek gehad met Marc van Leent, de nieuwe voorzitter van 
Meentwerf en Lot Vermeer over de problemen in de samenwerking. Afgesproken is 
hieraan een vervolg te geven. Naast een aantal lopende kwesties zal in ieder geval 
gesproken worden over de afstemming van de programmering van activiteiten en 
het gebruik van communicatiemiddelen  
Cees en Rob nemen initiatief voor een vervolggesprek 

b. verslag cie wijkbeheer 16/11. Ter kennisname. 
c. positie in project Aardgas Vrij en voortgang gesprek met de Regiegroep Aardgasvrij. 

Er is een gesprek geweest van Jaap D. en Chiel van Eendenburg met de 
gemeentelijk regisseur Schoeman en projectmanager vd. Pol. Er is aangegeven dat 
wij ons zorgen maken over het draagvlak bij de huurders in de pilot en buitensluiten 
van de BewonersCommissie  in het proces.Deze ontwikkeling is ook niet in lijn met 
de participatie-uitgangspunten die bij de start van het project zijn vastgesteld..  
Resultaat is dat Jaap D. samen met Schoeman en vd Pol in gesprek gaat met 
Alliantie om alsnog tot een gesprek met de BewonersCommissie te komen.    
Op bezetting van onze zetel in de regiegroep komen we later terug, als resultaten 
van het gesprek bekend zijn. 

d. Voortgang Meentmobiel (resultaten gesprek 23-11) 
Er is gesprek geweest van Jaap, Rob en René Rovers, projectleider,  met Sandra den 
Besten van “Gouden Dagen”. Er blijkt nog een tekort van € 7000. Er loopt nu een 
aanvraag bij het Rabo Duurzaamheidsfonds. Andere fondsen zullen nog bekeken 
worden en wellicht biedt het wijkbudget nog mogelijkheden.  
Ook de exploitatie moet nog gedekt worden, maar dit speelt pas in het 2e jaar. 
 

B. Portefeuille financien (Rob)  actualiteit, mededelingen 
a. Voorstel eigen bijdrage van clubs. Overzicht individuele consequenties.  

De individuele consequenties blijken mee te vallen. Ingang per 12 april 24. Voorstel 
accoord. Er zal toelichting worden gegeven in een bijeenkomst van 
aanspreekpunten die Cees en Marjolein in januari al wilden houden. 

b. Investeringsprogramma 2023 en verder. (BIJLAGE 6) 
Er moet een vernieuwd investeringsplan komen voor 2024. Kan pas in maart-april. 
Als er in de tussentijd een investeringsuitgave moet worden gedaan kan dat alleen 
op voorstel middels apart bestuursbesluit. 

c. Kosten wijkbijeenkomst 14-11 (BIJLAGE 7) 
Akkoord. Toelichting Joost: hoogte van de kosten grotendeels toe te rekenen aan 
huis-aan-huis-brief. Rekening is ingediend bij Liesbeth.    

d. Inzicht in wijkbudget.  Vraag is of er nog wijkbudget is en of we het nog kunnen 
besteden.  
Aan de orde stellen in gesprek met Liesbeth. 

 
      Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging 

a. Overleg met Hans Dijkhuizen over oa. Weg & Wijzer, Begeleiding in de wijk, SJD, 
schuldhulpverlening, toekomst informatiepunt. 
Jaap D. en Rob de G hebben gesprek met Hans gehad. Deze gaat een voorzet maken 
met betrekking tot spreekuur SJD, waarin ook de rol van het Informatiepunt wordt 
meegenomen. We wachten deze notitie af. 
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b. Check mbt update vrijwilligersbestand  
Dat zal Rob de G per september -bij de start van het nieuwe seizoen- oppakken. 
 

C. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen 
a. Voortgang Project duurzaamheid RABObank  

Er is een aanvraag bij de RABObank gedaan. 
b. Voortgang Muurschildering (Kim Overeem – gemiste afspraken) 

Er komt een gesprek. Onzerzijds vraag om voorstel/voorbeeld-ontwerp. 
c. Plek voor expositie fotoclub 

Ook expoplek in de “huiskamer”-ruimte als voorheen? Bert sluit het kort met de 
fotoclub. 

d. Voortgang verzoek Meent Cultureel: nieuwe verlichting 
Zit in de duurzaamheidsaanvraag aan de RABO. 
 

D.   Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen  
a. Informatie nav. overleg met Marjolein (zie katabelletjes) Er was vraag om inzicht in 

financiën. Suggestie: 2x per jaar overleg met coördinatoren. 
b. Nieuwjaarsreceptie en feestelijke opening Cees houdt contact over organisatie 

ervan. 
a. Afspraken Biljartclub. Kwestie afgerond? 

Afgerond. Er blijkt geen alternatieve oplossing. 
b. Stoppen Koersbal 

Koppelen aan BSC. Die neemt contact op met oud voorzitter. Alie houdt op 
vrijdagochtend ruimte voor de koersballers. 
 

E.   Portefeuille wonen in de Meent (Cees): 
a. Uitvoeringsagenda / participatie-instrument. (BIJLAGE 10)  

Zie begin van het verslag. 
 

F.   Portefeuille communicatie en informatie (Joost):  actualiteit, mededelingen 
a. Uitnodigingen voor nieuwjaarsreceptie. (ZIE BIJLAGE 9 Uitno-overzichtje Joost) 

Lijst accoord. Snel burgemeester vragen. In overleg met Marjolein verder afwerken. 
Snel oppakken. 

DIVERSEN (BIJLAGE 11) 
b. Plannen – prioriteiten (accoord) 
c. Wijkblad januari (accoord)  
d. Glossy / speciale uitgave 600 jaar hilversum en 50 jaar meent (accoord) 

We willen hiervoor subsidie aanvragen. Verbinding thema 600 jaar H’sum met 50 
jaar Meent. Joost checkt (bij Hans Dijkhuizen) of aanvraag hiervoor -gezien de 
thema’s, ook in andere periode kan. Komt wat betreft subsidieaanvraag terug. 

e. Lay-out officiele stukken. Lettertypes en huisstijl (vraag om aanpassing van Rob) 
Zie de layout vh werkplan en van de aanbiedingsbrief subsidie. Schuiven we door. 

 
10. Rondvraag 

a) Gaat er iemand naar sterrengala op 7-2?  (BIJLAGE 12) Aan Kas gevraagd dit ook aan 
onze vrijwilligers toe te sturen. Van bestuur gaat Bert.. 

b) Nog iets gebeurd met mail van 8-11 jl. met vraag om ruimte (huur) (BIJLAGE 13)?  
De vraag is ingetrokken. 
 



5 

 

11. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting. 
De volgende vergadering staat gepland op 13 december om 14.30 ’s middags in de 
Zuidzaal.  Vervolgens: op 3 januari en daarna tweewekelijkse planning tot 1 maart. 
Akkoord. 

 
JN 03-12-23 

  


